
 

 

ACTA SESION ORDINARIA CELEBRADA POR EL AYUNTAMIENTO PLENO 
EL DIA 7 DE noviembre  DE 2011.     

 
Lugar: Salón de plenos del AYUNTAMIENTO 
Fecha: 7 de noviembre de 2011  
Hora: 13:00  
CARÁCTER DE LA SESION: ORDINARIA 
  
Asistentes: 
 
ALCALDE-PRESIDENTE 
DON FRANCISCO TARAZONA ZARAGOZÁ 
 
CONCEJALES ASISTENTES: 
 

Don SALVADOR SILVESTRE LARREA 

Doña MARIA ISABEL DELGADO VILA 

Doña MARIA  JOSE RUIZ ESTEBAN 

Don JAVIER MORENO COLL  

Doña MARIA CRISTINA VAZQUEZ TARAZONA 

Doña BEATRIZ CORCOLES NAVARRO 

Don JOSE VICENTE TARAZONA CAMPOS 

Don JOSE LUIS FOLGADO CORREA 

Doña RAQUEL ARGANDOÑA LOPEZ 

Don FRANCISCO JOSE FERRIOLS GIMENO 

Don ROBERTO PASCUAL RAGA GADEA 

Doña ANA LUJAN TARIN  

Don JOSE LUIS LOPEZ GALDON 

Doña SILVIA GUERRERO CANOVAS 

Don JOSE ANGEL HERNANDEZ CARRIZOSA  

Doña RAQUEL ORELLANO GOMEZ  

Doña RAFAEL GOMEZ SANCHEZ 

Doña CARMEN FOLGADO TERES 

Don RAFAEL GOMEZ MUÑOZ 

Don BERNAT GARCIA SEVILLA 

 
Concejales/as ausentes: Ninguno. 
 
 
 



 

 

Secretaria 
Doña Nieves Barrachina Lemos. 
 

En la villa de Ribarroja de Túria, provincia de Valencia, en el Salón de Plenos del 
Ayuntamiento, el  día 7 de NOVIEMBRE de 2011, siendo las 13:00 horas, se reunieron en 
primera convocatoria los señores concejales indicados, habiendo excusado su asistencia los 
igualmente marginados, Todo ello bajo la Presidencia del Sr. Alcalde don Francisco Tarazona 
Zaragozá, asistido de la Secretaria doña Nieves Barrachina Lemos. 
 
 Declarado abierto el acto por la presidencia, se pasa al estudio y acuerdo de los asuntos 
consignados en el Orden del Día. 
 
 
PRIMERO.- APROBACION ACTAS DE FECHA 3-10 y 24-10-2011. 
 
Acta de fecha 3-10 y 24 -10 del 2011. 
 
 
SEGUNDO.- DAR CUENTA RESOLUCIONES DE LA ALCALDIA Nº 2589 A 
2872/2011. 
 
Por el sr. Alcalde se dio cuenta  de las resoluciones de la num. 2589 a la 2872/2011. 
 
 

Tercero.- ACUERDO RELATIVO A LA MODIFICACIÓN ORDENANZA 
MUNICIPAL LIMPIEZA VIARIA.- 
 
 Visto el informe de Secretaria de fecha 19 de octubre de 2011, sobre legislación aplicable 
y el procedimiento a seguir para la aprobación de la Modificación de la Ordenanza Municipal 
reguladora de la Limpieza Viaria. 
 Visto el proyecto de Modificación de la Ordenanza elaborado por el Departamento de 
Medio ambiente, de Modificación de la Ordenanza Municipal reguladora de la Limpieza Viaria y 
el Informe del Técnico de Medio Ambiente y de la Secretaría de fecha 19 de octubre de 2011. 

Realizada la tramitación legalmente establecida y vista la competencia del Pleno, en 
virtud de los artículos 22.2.d) y 49 de la Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del 
Régimen Local, el Pleno por unanimidad de todos sus miembros, acuerda: 

 

 PRIMERO.- Aprobar inicialmente la Modificación de la Ordenanza Municipal de 
Limpieza Viaria en los siguientes términos: 

 

“Se añade el siguiente artículo: 

 

Artículo 3. bis.- De la limpieza con motivo de celebración de fiestas. 

- Los organizadores de actos festivos de cualquier índole, vienen obligados a la limpieza 
de la vía pública o lugar de celebración de dichos actos/actividades. 
De forma excepcional podrán solicitar dicha limpieza a los servicios municipales. Dicha 
solicitud se deberá realizar por escrito, con una antelación mínima de 15 días indicando 



 

 

el día/s de realización de los actos para los que se solicita el servicio de limpieza, así 
como el lugar exacto de realización. La presentación de dicha solicitud no supone el 
otorgamiento del servicio, en todo caso deberá contar con la preceptiva concesión del 
servicio. Asimismo la actividad que pretendan realizar deberá tener la oportuna 
autorización para poder llevarse a cabo. 

Los organizadores de los actos vienen obligados a establecer las medidas necesarias 
para que los participantes en dichas actividades ensucien lo menos posible. 

 

- Las asociaciones festivas de Ribarroja del Túria, cuando realicen las correspondientes 
procesiones con motivo de su festividad, deberán utilizar en los cirios los recipientes 
correspondientes para evitar que la cera caiga en la calzada. 
Cualquier persona que participe en procesiones religiosas deberá llevar el cirio con su 
correspondiente recipiente para depositar la cera, de no ser así no podrá participar en la 
misma. Esta norma será de obligado cumplimiento, de no cumplirla, el Ayuntamiento 
ejercerá su potestad sancionadora, incluyéndose esta infracción en las establecidas en el 
artículos 27.2.1 (infracción leve). 

 

Artículo 12.- (se añade al primer párrafo). 

Los vecinos/as vienen obligados a depositar sus bolsas de basura, perfectamente atadas, 
dentro de los contenedores más próximos a su domicilio. No obstante, si observasen que el 
contenedor más próximo se encuentra lleno, deberán llevar las bolsas a otro contenedor, no 
pudiendo en ningún caso dejarla en el suelo. 

Los vecinos/as, en ningún caso podrán mover los contenedores del lugar determinado 
por los servicios municipales. 

 

Artículo 27.2.1) infracciones leves 

hh) la no utilización en las procesiones de los elementos necesarios para que la cera de las velas 
ensucie la vía pública. 

 

Artículo 27.2.2) Infracciones graves. 

s) Mover el contenedor del lugar determinado por los servicios municipales, a no ser que existan 
causas de fuerza mayor que hiciera necesario dicho desplazamiento.”. 

 

 SEGUNDO.- Someter dicha Modificación de Ordenanza municipal a información 
pública y audiencia de los interesados, con publicación en el Boletín Oficial de la Provincia y 
Tablón de anuncios del Ayuntamiento, por el plazo de treinta días para que puedan presentar 
reclamaciones o sugerencias, que serán resueltas por la Corporación. De no presentarse 
reclamaciones o sugerencias en el mencionado plazo, se considerará aprobado definitivamente 
sin necesidad de Acuerdo expreso por el Pleno. 

 

 TERCERO.- Facultar al Sr. Alcalde-Presidente para suscribir y firmar toda clase de 
documentos relacionados con este asunto. 



 

 

 
Cuarto.- MOCIÓN EUPV SOBRE LA GRABACIÓN Y TRANSMISIÓN DE LOS 

PLENOS POR RADIO, TELEVISIÓN Y PAGINA WEB DEL AYUNTAMIENTO. 
 

El Sr. Alcalde pasa la palabra a la portavoz de Esquerra Unida del Pais Valencia para 
que de lectura a la Moción que dice lo siguiente: 
 

Carmen Folgado Teresí, Portaveu del Grup Municipal d’EUPV en Riba-roja de Túria, en 
nom i representació del mateix, mitjançant el present escrit, i en ús de les atribucions que li 
confereix el Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals 
(aprovat per Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre), eleva al Ple de la Corporació per al 
seu debat. 
 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
 L’article 20.4 de la Constitució espanyola estableix com a dret fonamental “difondre i 
rebre lliurement informació veraç per qualsevol mitjà de comunicació”. Aquest dret implica 
l’obligació dels poders públics a informat amplament dels assumptes públics per a què la 
ciutadania puga ponderar opinions diverses i, fins i tot, contraposades. 
 Els drets reconeguts a l’article 20 de C.E. no sols volen protegir un interès individual 
sinó que són garantia de l’opinió pública lliurement formada “indisolublement lligada al 
pluralisme polític”, tal i com es pronuncia el Tribunal Constitucional en la Sentència 159/1986. 
 Per tant considerem que l’Ajuntament ha de gravar i retransmetre els plens perquè la 
publicitat de les sessions plenàries implica que qualsevol veí o veïna puga conèixer tots els fets 
d’un ple municipal. 
 Per tant, es proposa al PLE l’adopció dels següents: 
 
 ACORDS 
 
 1.- Que l’Ajuntament de Riba-roja de Túria, grave totes les sessions plenàries de principi 
a fi. 
 2.- Que les gravacions es publiquen integrament a la web de l’Ajuntament de Riba-roja 
de Túria. 
 3.- Que els arxius es guarden al menys durant dues legislatures. 

 
Sometido a votación de la moción no prospero por mayoría absoluta del número legal 

de miembros de la Corporación y con el voto en contra de Sres/as, Silvestre, Delgado,  Ruiz, 
Moreno, Vázquez,  Tarazona, Córcoles, Folgado,  Argandoa, Ferriols del PP  y Sr. Alcalde  y con 
el voto a favor de los Sres/as, Raga, Luján,  López, Guerrero,  Hernández, Orellano, y Gómez 
PSOE  y  los  Sres/sa Folgado y Gómez  de EUPV y el Sr. García de Coalició Compromis . 

 
 

 
QUINTO.-  MOCIÓN EUPV SOBRE LA CREACIÓN DE “HORTS ECOLÒGICS, 

SOCIALS I D’OCI”. 
 

El Sr. Alcalde pasa la palabra al Concejal de Esquerra Unida del Pais Valencia para que 
de lectura a la Moción que dice lo siguiente: 
 
MOCIÓ: HORTS ECOLÒGICS, SOCIALS I D’OCI 



 

 

 
El Grup Municipal d’Esquerra Unida, presenta al ple la següent moció per al seu debat i 
aprovació si procedeix: 
 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS: 
 
Fa tan sols uns pocs anys, Riba-roja de Túria era un municipi rural, on l’agricultura seguia 
tenint un pes important en l’economia dels seus ciutadans. 
 
Les polítiques de desenvolupament insostenible aplicades al municipi, en especial durant les 
dues últimes dècades l’han transformat en un terme esquitxat d’urbanitzacions, (El Clot de 
Navarrete, Santa Rosa, Entrenaranjos, Montealcedo, Parc Montealcedo, El Molinet, Santa 
Mònica, Els Pous de Martí, la Llobatera, València la Vella, Masia de Traver i la Reva) i polígons 
industrials, inconnexos entre si, (Entrevies, Sector 12, Sector 13, Casanova, Poyo de Reva i el 
Oliveral). 
 
La seva població ha crescut de forma insostenible. En tan sols una dècada el 125% (aprox.), 
arribant als 22.000 habitants, i la seva densitat de població, ha passat de 170, a 382 
habitants/Km2. (aprox). Gran part d’aquesta població procedeix de l’àrea metropolitana de la 
Ciutat de València. 
 
Tot això, unit a la manca d’innovació i competitivitat del sector agrari tradicional, a les 
polítiques expansives, i a la globalització, han tingut com a conseqüència la destrucció gradual 
de l’agricultura del paisatge i del medi ambient al nostre terme. 
 
Es doncs el nostre deure, dirigir les nostres polítiques cap al desenvolupament sostenible i 
ensenyar als nostres fills i filles el respecte per l’entorn i les activitats lligades al sòl, als elements 
essencials dels éssers vius. 
 
És per això, que des del nostre grup polític, i pensem que de la resta dels grups de l’Ajuntament 
i fins i tot de la majoria de la població, creiem que fomentar i afavorir polítiques de protecció del 
territori i del medi ambient, ajudaran a modificar i corregir les polítiques de desenvolupament 
insostenible que ens han conduït a la situació actual. 
 
Volem sol.licitar igual que en moltes ciutats i pobles de l’Estat i del món Occidental en General, 
la implantació i gestió municipal, de “Horts ecològics, socials i d’oci”, amb una modalitat 
personalitzada, que ens diferenciï de la resta, per això oferim la nostra col.laboració, en el 
desenvolupament del corresponent Projecte i Ordenança que regula la seua implantació. 
 
La nostra proposta inicial, es basa en els següents termes: 
 
1.- Proposta.- Posar en actiu, superfície agrària que va ser abandonada per la seva especulació 
en el mercat immobiliari. La proposta pretén combinar la recuperació del paisatge i la 
rendibilitat del sòl, amb usos econòmics, mediambientals, recreatius i lúdics. 
 
Consisteix en la consecució d’acords amb propietaris, per a la cessió temporal de terrenys, que 
hauran de ser explotades amb criteris d’agricultura ecològica. 
 
Aquests terrenys seran després senyalitzats en parcel.les més menudes, que han d’oferir a 
ciutadans i ciutadanes empadronats que ho sol.liciten. 
 



 

 

La Gestió i manteniment anirà a càrrec del Consistori, Regidoria de Medi Ambient, Agricultura i 
Falles, que haurà a més habilitar un petit magatzem amb les ferramentes necessaris per al 
cultiu. 
 
Podran ser usuaris, totes les persones empadronades que ho sol.licitin, encara que només tindrà 
accés un membre per unitat familiar o domicili. Els i les usuaris i usuàries quedaran obligats al 
compliment de les “normes d’ús, establertes per Ordenança Municipal. 
 
Tindran dret a ser usuaris i usuàries amb preferència i sense quota, tots els centres de formació 
pública, i les associacions sense ànim de lucre que estiguen domiciliades al municipi, i gaudiran 
també de preferència però amb quota els centres de formació concertats o privats, així com la 
resta d’associacions ubicades al municipi. 
 
El / la tècnic municipal de medi ambient vigilarà l’estricte compliment de les normes i 
sancionarà d’acord amb l’ordenança, els incompliments de les mateixes. 
 
El període mínim de concessió serà de 12 mesos, prorrogables anualment si la demanda no 
supera l’oferta, en aquest cas l’assignació es faria sota les condicions establertes en l’Ordenança 
Municipal. 
 
Es proposa a més una implantació del procés per fases fins arribar a oferir a la resta de nuclis de 
població del terme condicions similars d’ús i proximitat. 
 
Proposem en principi com a terrenys estratègics els que separen el nucli urbà del Poble, amb el 
nucli urbà de Masia de Traver, al llarg del Camí del Quint. L’elecció es deu a diferents raons: 
 

• La seva gran extensió (100.000 m2 aprox.). 
• El seu valor paisatgístic. 
• La qualitat del sòl per a ús agrícola. 
• La majoria estan abandonats, encara que fins fa poc eren productius. 
• Hi ha una via d’accés de vianants bastant accessible. (Camí del Quint). 
• La seva proximitat als dos nuclis de població més propers. 
• La seva proximitat al camí del Parc Natural del Túria. 
• La seva xarxa d’abastament de reg. 
• La seva fàcil protecció. 
• El seu fàcil adequació o conversió en horts menuts. 

 
La proposta de parcel.lació, seria la següent: 
 

a) Horts d’oci (100 m2 aprox.).- Destinats a persones que vulguem gaudir d’un petit hort 
per a l’autoconsum familiar. 

 
b) Horts socials i / o educatius (300 m2 aprox.).- Destinats a centres educatius per a la 

seva funció docent, i per associacions amb una funció educativa o social, inclòs el 
voluntariat. 

 
c) Horts socials (una fanecada o dues).- Destinats amb preferència a famílies en situacions 

precàries o de risc d’exclusió social, com iniciatives laborals, o emprenedors amb un 
projecte viable d’agricultura ecològica i comercialització de proximitat. Segons regula 
l’Ordenança. 



 

 

 
El projecte global, haurà de respectar en tot moment la legalitat vigent, contribuint amb bones 
pràctiques en la protecció i conservació del Parc Natural del Túria, i en especial del Riu. 
 
2.- Fases del projecte.- (Terminis establerts en cada fase). 
 
Fase (1): Recuperació dels pous del Camí del Quint, habilitant-lo com un camí de vianants i 
educatius, on l’horta serà la protagonista, per a això s’han de posar uns panells explicatius amb 
l’ús dels pous i la seva relació amb l’horta i el riu. (Aquest projecte pot formar part d’un projecte 
educatiu més ampli que podria integrar-se al Parc Natural del Túria), i donada la seva 
proximitat, pot estar liderat per l’IES ii. (Termini d’execució Feb.2012). 
 
Fase (2): Difusió del projecte amb xerrades explicatives en tots els centres i col.lectius que ho 
sol.liciten, més una difusió global a la ciutadania, que es realitzarà al “Centre Social”. Així 
mateix el projecte serà difós via WEB, i mitjans locals públics. Aquesta activitat podria fer-se 
amb la col.laboració d’agricultors majors jubilats, que són en definitiva els experts sobre el 
terreny. (Termini d’execució Mar. 2012). 
 
Fase (3): S’adequaran i senyalitzaran 50 parcel.les de 100 m2 i 12 de 300 m2 aproximadament, 
com a prova pilot, que sortiran a sorteig entre els sol.licitants. (Termini d’execució May. 2012). 
 
Fase (4): En cas d’haver demanda, s’adequaran i senyalitzaran 10 parcel.les d’una o dues 
fanecades, que sortiran a sorteig entre els i les demandants. S’afavoriran els acords entre 
productors i consumidors, per la relació comercial directa, (per ocupacions de més de 20 hores 
laborals / setmana, s’exigirà l’alta en el règim especial agrari. (Termini de execució Ago. 2012). 
 
Fase (5): S’habilitarà un cap de setmana al mes, un mercat de productes agrícoles o artesans (en 
aquest mercat es podran promocionar hortolans, Ramaders, Forners, Carnissers, o qualsevol 
altra activitat artesanal o autòctona com és el cas de la cervesa TYRYS). El mercat s’ubicarà al 
Camí de les Ànimes, on els i les venedors, hauran d’estar donats d’alta o agrupar-se en 
col.lectius que pagaran una taxa municipal de venda ambulant. (Termini d’execució Oct. 2012). 
 



 

 

 



 

 

 
• Promoure relacions d’intercanvi inter-generacional. 
• Promou la solidaritat. 
• Fomenta la innovació i la capacitació en l’agricultura ecològica. 
• Ajuda a famílies i persones en risc d’exclusió social. 
• Foment de l’agricultura com a oportunitat laboral. 
• Afavoreix l’autonomia i l’autoconsum. 
• Protecció del territori, recuperant espais abandonats, per al cultiu. 
• Vertebració local socioeconòmica. 
• Estalvi en la cistella de la compra. 
• Millora de la salut, afavorint l’exercici físic i l’alimentació saludable. 

 
Aleshores, el grup municipal d’Esquerra Unida, proposa a aquest Ajuntament que fique en 
marxa i gestione el nostre municipi tot l’exposat en aquesta moció. 
 

Sometido a votación de la moción no prospero por mayoría absoluta del número legal 
de miembros de la Corporación y con el voto en contra de Sres/as, Silvestre, Delgado,  Ruiz, 
Moreno, Vázquez,  Tarazona, Córcoles, Folgado,  Argandoa, Ferriols del PP  y Sr. Alcalde  y con 
el voto a favor de los Sres/as, Raga, Luján,  López, Guerrero,  Hernández, Orellano, y Gómez 
PSOE  y  los  Sres/sa Folgado y Gómez  de EUPV y el Sr. García de Coalició Compromis . 
 
 
Sexto.- ACUERDO RELATIVO A NOMBRAMIENTO DE REPRESENTANTES DE LA 
CORPORACIÓN PARA LA JUNTA RECTORA DEL PARQUE.- 
 
 Visto el escrito de la Conselleria d’Infraestructures, Territori i Medi Ambient “Parc 
Natural del Turia” de Valencia, mediante el cual solicitan la designación del representante del 
Ayuntamiento de Riba-roja del Turia para la Junta Rectora del Parque Natural del Turia. 
 
 Visto el artículo 38 c) del ROF y de conformidad con el mismo. 
 

El Pleno por unanimidad de todos sus miembros, acuerda:  
 
PRIMERO: Nombrar al concejal de Medio Ambiente, Agricultura y Fallas: D. Francisco 
Ferriols Gimeno como representante de la Corporación para la Junta Rectora del Parque 
Natural del Turia. 
 
SEGUNDO: Notificar dicho acuerdo a la persona asignada así como al Organismo solicitante a 
los efectos oportunos. 

 
 

 
Siendo un punto no dictaminado por la Comisión Informativa respectiva en el 

art. 82.3 del ROF, se somete al Pleno la declaración de urgencia. Sometida a  votación,  
el Pleno ratifica su inclusión en el Orden del Día por unanimidad de todos sus 
miembros asistentes que conforman la mayoría absoluta del número legal de miembros 
pasando a continuación al fondo del asunto en los siguientes términos: 

 
 



 

 

Septimo.- PROPUESTA DE ACUERDO DEL CONSEJO DE MEDIOS DE 
COMUNICACIÓN 
 
 
 En el Pleno ordinario del pasado día 3 de octubre, EU presenta una moción para su 
aprobación que, tras las intervenciones de los representantes de los partidos políticos, quedó 
sobre la mesa, hasta que el día 5 de octubre se reuniera el Consejo de Medios de Comunicación, 
donde se iba a tratar el tema con todo detalle, y con la intención de poder presentar una moción 
consensuada. 
 
 Reunido el día 5 de octubre el Consejo de Medios de Comunicación y debatido el estado 
y propuestas de cada uno de los medios, como son el vídeo local, web, radio y boletín de 
información municipal, sin llegarse a un acuerdo unánime al respecto, sí que podemos afirmar 
que se produjo un avance significativo. El Pleno por unanimidad de todos sus miembros, 
acuerda:  
 

1. Realizar la emisión en directo de los Plenos municipales por Radio Ribarroja, así como 
su posterior emisión en diferido. 

 
2. La incorporación de un fichero audio en la Web municipal. 

 
3. Publicar en la Web las actas de las sesiones plenarias. 

 
4. Mantener el espacio de participación política en el BIM, a través de la “Tribuna 

d’Oradors” 
 

 
 

Siendo un punto no dictaminado por la Comisión Informativa respectiva en el 
art. 82.3 del ROF, se somete al Pleno la declaración de urgencia. Sometida a  votación,  
El Pleno ratifica su inclusión en el Orden del Día por unanimidad de todos sus 
miembros asistentes que conforman la mayoría absoluta del número legal de miembros 
pasando a continuación al fondo del asunto en los siguientes términos: 

 
 
OCTAVO. MOCIÓ SOL.LICITANT A LA GENERALITAT EL PAGAMENT DELS 
PROGRAMES EPAMER I EMCORP 
 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS: 
 
La delicada situació financera dels ajuntaments de la Comunitat Valenciana fa complicat seguir 
finançant els programes EPAMER I EMCORP de la Generalitat Valenciana que un any més està 
retardant de manera injustificada el pagament de les subvencions d’aquests programes, amb 
l’agreujant que són ajudes que els ajuntaments abonen mensualment a les persones 
contractades. 
 
“Les administracions locals de la Comunitat Valenciana han avançat el pagament dels salaris i 
ara es troben que el Govern valencià no els lliura la subvenció que els correspon”. 
 
Cal recordar que els programes Emcorp, i Epamer, estan subvencionats per la Generalitat i per 
la UE, en aquest cas, a través del Fons Social Europeu. En aquest sentit, cal indicar que, “la part 



 

 

subvencionada per la Unió sí que s’ha ingressat en els comptes de la Generalitat, encara que el 
Consell de forma irresponsable no l’ha traslladat als ajuntaments”. 
 
Al juny i juliol amb l’inici dels programes d’ocupació el Govern Valencià hauria d’haver abonat 
ja als ajuntaments el 60% del total de les ajudes que marca l’ordre que regula els programes. 
 
Aquesta falta de pagament suposa un gran perjudici als consistoris, ja que han hagut de 
contractar crèdits que, a més, han “generat uns interessos innecessaris”. 
 
El Ple per unanimitat, acordá: 
 

1. Reclamar que de manera immediata la Generalitat Valenciana faça efectiu el total de les 
subvencions, que estan per abonar, dels programes d’ocupació EPAMER I EMCORP. 

2. Este ajuntament també està utilitzant els programes FOTAE, ECORJV, ILIOBE I 
CAHOPA. Que s’exigisca el pagament del deute pendent dels mateixos. 

3. Així mateix que la Generalitat Valenciana de manera automàtica assumeixca els costos 
de finançament que el retard en el pagament de les mateixes ha ocasionat en els 
municipis de la Comunitat. 

4. Que es done trasllat d’aquests acords al President de la Generalitat Valenciana, al 
President de les Corts Valencianes i a tots els portaveus dels grups parlamentaris. 

 
 

 
9º RUEGOS Y PREGUNTAS 
 
 

Y no habiendo más asuntos que tratar por el Sr. Presidente se levanta la sesión siendo las 
14:45 horas de lo que yo como Secretaria, doy fé.     
 
 
 

 

 

 

 


